
Referat af bestyrelsesmøde Børneby Nord 
 

Mandag d. 15. januar 2024   

Kl. 18.30-20.30 

i Ørsted 

Forældre Deltog Ledere Deltog 

Clara Nørrevang 

Specialklasserækken 

Formand for fællesbestyrelsen 

X Peter Bech, Aftaleholder X 

Christian Bust Olsen 

Næstformand (dagtilbud Allingåbro)  

X Carsten Sommergreen, Viceleder X 

Peter Duun  

Skole – Vivild 

Afbud   

Betina Jansen 

Dagplejerne 

X Medarbejdere  

 

 

Dan Kastrup Johansen 

Skole – Vivild 

Afbud Lisbeth Riis, Dagplejen Afbud 

Vakant 

Dagtilbud – Vivild 

 Line Fausø, ABC X 

Anders Revsbech   

Skole – Ørsted 

X Irene Børsting     

Skovsprutten 

X 

Jacob Skov 

Skole – Ørsted 

Afbud Anni Hovmann, Nordlyset X 

Simon Bøgh Klarbæk Jørgensen 

Dagtilbud – Ørsted 

X Marianne Holleufer, Langhøjskolen X 

Vakant 

Skole – Allingåbro 

 Anders Lützen, Rougsøskolen X 

Lasse Hørning 

Skole – Allingåbro 

Afbud Lis Pedersen, Allingåbroskolen X 

  Elevråd  

Vakant 

Valgt på stemmeflertal 

   

Henning Hansen 

Foreningslivet i distrikt Børneby Nord 

X   

    
 

1.  
Godkendelse af referat Godkendt 

2.  
Meddelelser fra formanden, områdets 

ledelse, områderne, råd og udvalg, samt 

elevråd. 

(15 min)  

Ikke gennemgået 

3.  
Velkommen til Peter Bech 

(15 min) 

Peter bød velkommen og præsenterede sig.  



  

4.  
Nyt fra det politiske niveau 

 

(45 min) 

 

Gennemgang af den økonomiske situation i 

Børneby Nord. 

• Resultatet for 2023 ser fint ud, efter at 

forvaltningen har overtaget betalingen 

for tidligere aftaleholder.  

• Der er dog et minus på skolerne samlet 

på 3,6 mio. i 2023.  

• Budgettet for 2024 kigger ind i at 

skolerne får et merforbrug på ca. 4 mill.  

• På baggrund af dette, skal der handles 

nu. Gennemgang af 3 scenarier.  

• Kommende år skal der være fokus på 

trivslen blandt personalet samt 

kompetenceudvikling.  

 

5.  
 

Økonomi – budget 2024 

Peter gennemgik grundlaget for budget 2024. 

Der forventes, hvis ikke der tages skridt til 

forandringer, et underskud på ca. 4 mio. kr. 

 

Peter redegjorde for en overordnet handleplan for 

at sikre en reduktion af det forventede 

underskud. Der forventes et underskud på driften 

af skolerne i de kommende år. Dette forventes 

indhentet i 2026. 

 

Skolebestyrelsen blev orienteret om 

konsekvenserne af disse reduktioner. 

 

  

6.  
Emner til Fællesbestyrelsens 

Facebookside. 

 

(5min) 

 

 

7.  
Evt. 

 

(5 min)  

 

 

8.  
Godkendelse af referat 

 

(5 min)  

 

 

9.  
Næste møde  Årsmøde 


